
Agenda raadscommissies

Raadspagina
3 april 2018Uitgave van de Gemeenteraad Heerhugowaard - Redactie: griffie + gemeenteraad

Met ingang van april is het aantal commissies van drie teruggebracht tot twee 
en is de naamgeving gewijzigd in commissie Mens en Samenleving (MS) 
en commissie Stad en Ruimte (SR). De vergaderingen worden gehouden in 
de raadzaal van het gemeentehuis en beginnen om 20.00 uur. De volledige 
agenda’s met de stukken zijn in te zien op gemeentebestuur.heerhugowaard.nl 
Vanwege het geringe aantal te bespreken punten zijn de agenda’s van de twee 
commissies deze keer samengevoegd in één vergaderavond op 10 april 2018.

Ook bij deze commissievergaderingen kunt u inspreken over een onderwerp 
dat die avond op de agenda staat of over een onderwerp dat niet geagendeerd 
is. Wilt u inspreken, meld dat dan graag vooraf bij de raadsgriffie (tel.14072 / 
mail: griffie@heerhugowaard.nl). Voor tips en inspreekregels zie de website: 
gemeentebestuur.heerhugowaard.nl onder: 'U bent aan zet' --> 'Inspreken'. 

Commissie Mens en Samenleving, dinsdag 10 april
Verhoging individuele studietoeslag voor jongeren met een 
arbeidsbeperking
Voorgesteld wordt om de studietoeslag voor jongeren met een arbeidsbeper-
king te verhogen.

Na een korte schorsing wordt de vergaderavond voortgezet met een vergade-
ring van de commissie:

Commissie Stad en Ruimte, dinsdag 10 april
Kredietaanvraag investeringen Grondstoffenbeleidsplan 2018-2021
In het Grondstoffenbeleidsplan 2018-2021 zijn doelen en maatregelen opgeno-
men waar investeringen aan zijn verbonden (onder andere inzamelvoertuigen 
en ondergrondse containers). Voorgesteld wordt om de daarvoor nodige 
gelden beschikbaar te stellen.

Grondexploitatie Van Foreeststraat 4
Op deel locatie Van Foreeststraat 4 is een gezondheidscentrum gebouwd. 
Voor de ontwikkeling van het resterende deel is een woningbouwplan ont-
wikkeld. Voor het te ontwikkelen gebied moet een grondexploitatie worden 
vastgesteld waarin de financiële verwachtingen voor dit gebied zijn weer-
gegeven. De commissie wordt gevraagd een advies uit te brengen aan de 
gemeenteraad. 

Herziening grondexploitaties van De Vaandel, De Draai en het Stadshart
Ontwikkelingen en planinhoudelijke wijzigingen maken ieder jaar een herzie-
ning van de lopende grondexploitaties noodzakelijk. Dit voorstel betreft de 
grondexploitaties van de te ontwikkelgebieden De Vaandel, De Draai en het 
Stadshart. De commissie wordt gevraagd een advies uit te brengen aan de 
gemeenteraad. 

Verduurzaming maatschappelijke accommodaties
Een groot deel van de gemeentelijke gebouwen met een maatschappelijke 
functie zal worden verduurzaamd. De gemeenteraad wordt gevraagd het daar-
voor nodige uitvoeringskrediet beschikbaar te stellen.

Bestemmingsplan Actualisatieplan 2017
Om er voor te zorgen dat bestemmingsplannen actueel blijven vindt er jaarlijks 
een herziening plaats, waarbij recente ontwikkelingen binnen bestemmingsp-
langebieden gebundeld worden in één gezamenlijke partiële herziening. De 
commissie wordt gevraag de gemeenteraad te adviseren over het vaststellen 
van het Bestemmingsplan Actualisatieplan 2017.

De visie van PvdA
In deze rubriek elke keer een andere partij aan het woord

Stefan Brau
fractievoorzitter
stefanbrau@hotmail.com
www.heerhugowaaard.pvda.nl

‘Op de foto ben ik net (29 maart, 
red.) beëdigd als raadslid voor D66. 
Dit was voor mij totaal onverwacht. 
Ik stond op plaats 6 op de kandi-
datenlijst, en het was uiteraard niet 
realistisch dat D66 zoveel zetels zou 
krijgen. Daarnaast was ik was ook 
niet de eerste vrouw op de lijst. Toch 
kreeg ik 245 voorkeursstemmen en 
daarmee kwam ik in aanmerking 
voor een zetel in de raad. Ik ben 
ontzettend verrast door de hoeveel-
heid voorkeursstemmen en zoveel 
stemmen ontvangen is natuurlijk 
heel leuk en een hele eer. Toen 
kwam de twijfel. Daar ben ik heel 
eerlijk in. Mijn vriend en ik hebben 
samenwoonplannen en waren 
al een beetje aan het rondkijken 
buiten Heerhugowaard. Ik werk in 
Haarlem als notarieel medewer-
ker bij een notariskantoor en mijn 
vriend werkt in Amsterdam-Zuidoost. 
Dat samenwonen willen we nog 
steeds, maar als raadslid moet je in 
Heerhugowaard wonen. Daar heb ik 
het zowel met onze fractie als met 
de raadsgriffier over gehad. Ik heb 
naar aanleiding van die gesprekken 
toch besloten om mijn raadszetel 
te accepteren. We zien wel hoe het 
loopt, niemand weet wat de toekomst 
brengt. Ik ben met D66 en de politiek 
in aanraking gekomen tijdens mijn 
studie Rechten. De standpunten van 
D66 spraken mij altijd al aan en na 
een college Gemeenterecht heb ik 

contact gezocht met de D66-fractie 
in Heerhugowaard voor een kijkje 
achter de schermen. Nadat ik een 
fractievergadering had bijgewoond 
is het snel gegaan, een week later 

was ik fractiemedewerker. Met de 
verkiezingen kreeg ik een plek op de 
kandidatenlijst en nu ben ik beëdigd 
als raadslid. Heel bijzonder.’ 

Deplek 
van het RaaDSliD

Raadsleden wonen in 
Heerhugowaard. 
In de rubriek ‘De plek van het 
raadslid’ gaan ze naar een plek 
die voor haar of hem bijzonder is.

Roxy van Dijk (24) 
D66 
Geboren en getogen in 
Heerhugowaaard

De Raadzaal

De wekker ging. We werden niet 
wakker op 22 maart met gehoopte 
zetelwinst. Het werd een zeteltje 
minder. Evengoed veel dank voor uw 
stem! Felicitaties voor de winnaars. 
En als je dan denkt: verkiezingen 
zijn voorbij dus rust dan is dat een 
verkeerde veronderstelling. Nog 
voor de uitslag officieel vastgesteld 
werd deed de gemeenteraad uit de 
doeken hoe over de uitslag gedacht 
werd. Voor de PvdA ligt het redelijk 
simpel: we stellen ons bescheiden 
op. Wij vinden dat eerst de winnende 
partijen stappen moeten zetten om 
een nieuwe coalitie te smeden. Zoals 
altijd zijn wij bereid om verantwoor-
delijkheid te nemen om te besturen 
maar dat is nu niet aan de orde. Wat 
overblijft is het gevoel dat het ken-
nelijk toch heel goed gaat met de 
gemiddelde Heerhugowaarder. Zo 
goed dat er afgelopen woensdag 
gekozen is voor: 'een verbeterde 
doorstroming van de Oostangent' 

boven 'plannen smeden voor de 1 op 
de 9 kinderen die in Heerhugowaard 
in armoede leven'. Dat er gekozen is 
voor: Duurzaamheid doen we alleen 
als u het kan betalen vs. een rente-
loze lening voor mensen die geen 
geld hebben voor zonnepanelen 
op hun dak maar toch de vruchten 
willen plukken van een lagere ener-
gierekening. En er is gekozen voor: 
ouderen wonen dichtbij voorzienin-
gen tegen voorzieningen in elke 
wijk waar betaalbare huizen staan 
voor jong én oud. De tweedeling in 
Heerhugowaard wordt zonder meer 
groter want de verschillen tussen 
de partijen leken dan misschien 
niet groot, ze waren er wel degelijk. 
Solidariteit doet in de nieuwe raad 
een stapje terug want de grote dikke 
ik heeft aan terrein gewonnen. Nee, 
de PvdA gaat niet bij de pakken 
neerzitten. Wij zullen ons blijven 
inzetten voor sociaaldemocratische 
waarden als eerlijk delen, sterkste 

Grote dikke ik!

schouders dragen de zwaarste 
lasten en iedereen doet mee. Het 
verbinden zit nu eenmaal in ons dna.

HOP 
(Heerhugowaardse 
Onafhankelijke Partij)
www.hopheerhugowaard.nl

Senioren Heerhugowaard
www.seniorenheerhugowaard.nl

VVD
www.vvdheerhugowaard.nl

CDA
E-mail adres voor maken afspraak: 
cdaheerhugowaard@icloud.com
www.cda.nl/noord-holland/
heerhugowaard 

D66
www.d66heerhugowaard.nl 

GroenLinks
www. heerhugowaard.groenlinks.nl
e-mail: Ckwint@gmail.com

Nederland Duurzaam
www.partijnederlandduurzaam.nl/
regio/heerhugowaard

PvdA
www.heerhugowaard.pvda.nl 

ChristenUnie
www.heerhugowaard.christenunie.nl 

Gegevens fracties


